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Abstract (en)
The movement (1) has a barrel (46) coupled to an activating device and a vibrating element (2) by a kinematic chain (4) for forming a vibrating
alarm mechanism that is triggered at a predetermined time, where the vibrating element is an oscillating mass. Another barrel (36) is coupled to the
oscillating mass by another kinematic chain (3) for automatic reassembly of the movement. The former barrel is locked in rotation by a ratchet (48)
in outside of alarm time, and free in rotation while triggering an alarm. An independent claim is also included for a clockwork device comprising a
support.

Abstract (fr)
Mouvement d'horlogerie comprenant une première et une deuxième source d'énergie, la première source d'énergie étant couplée à une masse
oscillante par une première chaîne cinématique pour le remontage automatique dudit mouvement, et la deuxième source d'énergie étant couplée
d'une part à un dispositif d'actionnement, et d'autre part à un élément vibrant par une deuxième chaîne cinématique pour former un mécanisme
d'alarme vibrante pouvant être déclenché à un horaire prédéterminé. L'élément vibrant du mécanisme d'alarme vibrante est la masse oscillante.
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